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De plannen voor de vernieuwing van het Sportpad zijn in een vergevorderd stadium. De 

bijbehorende investeringen voor Sportpad Noord en Zuid zijn ook zorgvuldig in kaart gebracht. 

Voordat overgegaan kan worden tot de uitvoering, wordt de gemeenteraad gevraagd om budgetten 

voor deze plannen definitief toe te wijzen. Op 4 maart bespreekt de gemeenteraad de voorstellen. 

Op 18 maart neemt de gemeenteraad een besluit.  

Het Sportpad staat voor leren, bewegen en ontmoeten 
Het Sportpad staat centraal als een plek waar iedereen kan leren, bewegen en ontmoeten. De 

betrokken partijen, waaronder de kindpartners, het Sportbedrijf Kaag & Braassem en de 

verenigingen, werken gezamenlijk aan plannen (zowel ruimtelijk als de gebruiksfuncties). De functies 

versterken elkaar en vergroten de toegankelijkheid.  

Update Sportpad Noord   
Aan de Noordkant van het Sportpad komt een nieuwe gezamenlijke huisvesting: het Beweeg- en 
Kindcentrum Kineo. Kineo staat voor beweging en groei. Wie groeit is in beweging en beweging leidt 
tot groei. Groeien als kind, sporter, mens en ook als team, organisatie en samenleving. Een 
overtuiging waarin sport, opvang en onderwijs elkaar vinden. Samen bieden we aan het Sportpad in 
samenwerking met de verenigingen unieke omstandigheden om in verbinding tot ontwikkeling te 
komen.  
  
Ontwerp met aandacht voor duurzaamheid en circulariteit 
Met behulp van architectenbureau Venhoeven CS is gewerkt aan het ontwerp waarbij de 
gezamenlijke visie, groei in beweging, tot haar recht komt. In het ontwerp spelen ook duurzaamheid 
en circulariteit een belangrijke rol. Er wordt gebouwd met veel duurzame en circulaire 
bouwmaterialen. Het energieconcept staat voor een duurzaam, energie(kosten)-neutraal gebouw, 
dat bij milde winters zelfs volledig nul-op-de-meter is.  
 
Verzoek bouwkrediet 
Er is veel gerekend en getekend en na uitgebreid overleg en zorgvuldige afwegingen is het ontwerp 
tot stand gekomen. Door stijgende (bouw)kosten is kritisch gekeken naar kostenbesparingen en 
voordelen in de exploitatie van het gebouw. Onder andere het energieconcept brengt een groot 
positief voordeel met zich mee voor de exploitatielasten. Voordat er overgegaan kan worden op de 
uitvoering wordt de gemeenteraad verzocht om het bouwkrediet voor de ontwikkeling van Kineo 
beschikbaar te stellen.  
 
Update Sportpad Zuid  
Voetbalvereniging E.M.M.’21, hockeyclub Alkemade en tennisvereniging Alkemade werken samen 
aan de plannen voor de zuidkant van het Sportpad. Het gaat om een nieuwe indeling van de 
sportvelden, aanpassing van het clubhuis van de tennisvereniging en de bouw van een gezamenlijk 
nieuw kleed-/clubgebouw voor de voetbal en hockey. Uitgangspunt van de plannen is dat hier niet 
alleen de sporters kunnen samenkomen, maar dat ook anderen - jong, oud, eenzaam, nieuw in de 
gemeente – kunnen meedoen aan leuke activiteiten en elkaar ontmoeten. In november 2022 heeft 
de gemeenteraad de businesscase voor de zuidkant van het Sportpad vastgesteld.  
 
Aandacht voor financiële haalbaarheid 
Om de plannen verder uit te werken en rekening te houden met alle wensen zijn er verschillende 
werkgroepen gestart. In deze werkgroepen werken vrijwilligers van de verenigingen samen met 



 

specialisten om de plannen passend en goed uitvoerbaar te maken. Er is ook veel aandacht voor de 
financiële haalbaarheid. Prijsstijgingen, inflatie en enkele technische oorzaken zorgen voor een extra 
uitdaging. Er is kritisch gekeken waar bezuinigingen mogelijk zijn om de kostenstijging te beperken. 
Tegelijkertijd werken de verenigingen aan extra bronnen van inkomsten door het zoeken van 
sponsoren en het organiseren van allerlei activiteiten, waaronder een loterij.  
 
Alle alternatieven afgewogen 

Ondanks alle inspanningen is er een tekort. Bij de vaststelling van de businesscase heeft de 

gemeenteraad een amendement aangenomen, waarbij de raad het college van burgemeester en 

wethouders heeft opgeroepen om te kijken naar alternatieven wanneer het project niet financieel 

haalbaar blijkt te zijn. Vanwege het tekort zijn er de afgelopen tijd verschillende varianten uitgewerkt. 

Het college heeft alle alternatieven afgewogen en wij zijn blij om te vertellen dat het college aan de 

gemeenteraad voorstelt om in te stemmen met het subsidiëren van het tekort van €3,3 miljoen en 

het opnemen van een risicoreservering. Maar de gemeenteraad moet hier nog over besluiten. De 

alternatieven liggen ter bespreking in de gemeenteraad op 4 maart en de raad besluit hier 18 maart 

over. Als de gemeenteraad instemt met het voorstel van het college ligt er een realistisch financieel 

kader. De verenigingen van het Sportpad Zuid kunnen binnen dit kader een subsidieaanvraag bij het 

college indienen, waarover het college nog een besluit moet nemen. De verenigingen zijn zich bewust 

van de investering die aan de gemeenteraad wordt gevraagd. Maar zijn zich nóg meer bewust van de 

bijdrage die geleverd kan worden aan het welzijn en geluk van alle inwoners. Voor nu en de toekomst. 

 
Namens alle betrokken partijen van het Sportpad,  
 
Kindpartners, Sportbedrijf Kaag & Braassem, Voetbalvereniging E.M.M.’21, hockeyclub Alkemade en 
tennisvereniging Alkemade 
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